
To: ERED) BEXETI @groningen.ni]
Co: 12

@midden-groningen.nl]; ESIEEY ICSI IINEEEZI© roningen ni]
From:

Sent: Thur 4/13/2023 2:21:17 PM

Subject: RE: Vragen onderzoek RES energieopslag

Received: Thur 4/13/2023 2:21:21 PM

Nog dank voor je heldere antwoorden, naar tevredenheid beantwoord! ;)

Zijn de uitkomsten van het onderzoek al opgeleverd? Zo ja, is er al meer bekend over wanneer deze gepresenteerd worden? De

ontwikkelaars weten ons goed te vinden...

Ik hoor het graag.

Met vriendelijke groet,

Adviseur ruimtelijke plannen

T

Gemeente Midden-Groningen

Postadres: Postbus 75, 9600 AB Hoogezand

Bezoekadres: Gorecht-Oost 157, 9603 AE Hoogezand

Website www. midden-groningen.nl

Twitter www. twitter.com /middengroningen

Facebook www. facebook.com/middengroningen

Van: EEE o-oringen.nl>
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 09:46

CELTI <IEEEZIIN = id den-groningen.nl>Aan:

cc: § -BIEAETINo micden-groningen.nl>; EEE ¢roringen.nl>
Onderwerp: RE: Vragen onderzoek RES energieopslag
Hoi ERE,
Dank voor je mail. Zoals je wellicht al van vernomen had, was ik 5 weken van de radar. Onderstaand (rood

gearceerd) even in het kort het antwoord op jouw vragen. Mochten er nog aanvullende punten zijn, mail gerust. We

hopen binnenkort de resultaten van het onderzoek te presenteren!

Hartelijke groet,

Projectmanager Energietransitie
Gemeente Groningen
Tel.

Van:
i420 <HEE > idden-groningen.nl>

Verzonden: woensdag 22 februari 2023 13:03

Aan:BE BE] - @groningen.nl>

Onderwerp: Vragen onderzoek RES energieopslag

Goedemiddag BE.
Vanochtend heb ik je gebeld maar ik heb je helaas niet kunnen bereiken, vandaar nu even het onderstaande per mail.

Mede namens = hebben we vanuit Midden-Groningen een tweetal vragen/verzoeken omtrent het onderzoek van

Repowered in RES verband naar grootschalige energieopslag/batterijen.
1. Zou jij met de opdrachtnemer willen afstemmen of een lokaal initiatief van ABO wind (speelt hier nu in Midden-

Groningen) meegenomen kan worden in het onderzoek en of zij/wij daarvoor open staan?

We hebben (meer in het algemeen) twee ontwikkelaars bevraagd in het kader van het onderzoek, waarvan we
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weten dat ze in meerdere gemeenten actief aan het lobbyen zijn. Dat is voor nu voldoende om een beeld te

schetsen. De strategieontwikkeling zou in ieder geval handvatten moeten bieden om het initiatief van ABO

Wind tegen de meetlat te kunnen leggen. Hopelijk beschikken we dan ook over meer kennis en kunde in de

breedte zodat we (=gezamenlijke overheden) elkaar kunnen helpen bij dergelijke initiatieven. Mijn collega
(cc) is hiervoor ‘in the lead.’

De vraag is in hoeverre de voorgestelde accu een effectieve bijdrage levert aan de energietransitie en of deze in de

maatschappelijke behoefte voorziet. Dat is ABO wel van mening en dat zullen ze onderbouwen in hetgeen ze gaan

aanleveren. Ik beschik nog niet over de betreffende stukken maar ik verwacht deze op korte termijn te ontvangen.
2. Weet jij of Tennet ook als belanghebbende partij betrokken is/wordt in het onderzoek of kan je dit anders achterhalen?

Indien dit niet het geval is, dan lijkt ons dat wel gewenst op basis van signalen van ontwikkelaars.

Terechte vraag en TenneT (ESIEEE) as daarom ook aanwezig in Ten Boer bij de startsessie van

de hiervoor genoemde strategieontwikkeling. M.a.w.: TenneT is nadrukkelijk aangehaakt en in de media lees

je ook overal dat niet de overheden (EZK/Provincies/Betreffende gemeenten) worden aangesproken, maar in

eerste instantie TenneT. Des te belangrijker dus om die lijntjes kort te houden, waarvan akte.

Ik hoor graag of je dit verder kan en wil brengen.
Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

Adviseur ruimtelijke plannen

TIEEE

Bezoekadres: Gorecht-Oost 157, 9603 AE Hoogezand
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